

H. & J. BRÜGGEN KG

Gertrudenstraße 15

D - 23568 Lübeck

fon: +49 451 3100-0

fax: +49 451 3100-142

mail: info@brueggen.com

web: www.brueggen.com



Firmenprofil / Our profile

Das Unternehmen Brügggen öffnet Ihnen die Welt der Cerealien. Seit fast anderthalb Jahrhunderten stehen hochwertige Lebensmittel auf Getreidebasis im Zentrum unseres unternehmerischen Denkens und Handelns. Starke Expansion und hohe Dynamik kennzeichnen die Entwicklung unseres Familienunternehmens, das sich bereits in der vierten Generation befindet. Mit jährlich zweistelligen Wachstumsraten und über 140.000 Tonnen Jahresproduktion zählen wir zu den führenden und am schnellsten wachsenden Cerealienherstellern in Europa und weltweit.

The company Brügggen opens the world of cereals for you. Our company, which already operates in fourth generation, has been dealing with high quality cereal products for almost 150 years now. Steady expansion and a high level of dynamism have characterised the development of our company in recent years. An annual two-digit growth rate and an annual production capacity of over 140,000 tonnes has earned us the reputation as being one of the fastest-growing and leading cereal manufacturers in the world today.

Sortiment / Product range

Frühstückscerealien (Flakes, Extrudate, Puffgetreide), Müsli, Müsliriegel, Flocken

Breakfast cereals (cornflakes, extruded products, puffed cereals), muesli, muesli-bars, flakes

